
 

  

AMENDEMENT  2 
 

 
Agendapunt: 3.04 Barneveldse Zonneladder 
 

 
Onderwerp: Wijziging puntensysteem 
 

 
De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 10 juli 2019 
 

 
Ondergetekende(n) stelt/stellen het volgende amendement voor: 
 
Aan beslispunt 1 (“in te stemmen met het beleidskader van de Barneveldse Zonneladder en de implementatie 
daarvan als beschreven in de hoofdstukken 5 en 6”) wordt het volgende toegevoegd: 
 
Met dien verstande, dat de tekst op pagina 24 onderaan en pagina 25 bovenaan, inzake de aftrek van punten 
bij grond dat in gebruik is als agrarisch perceel, wordt gewijzigd door het toevoegen van een bijzin, zodat de 
volledige tekst van de desbetreffende alinea als volgt komt te luiden: 

“Onttrekken als zodanig in gebruik zijnde agrarische percelen (-2 punten per hectare) 
Agrarische grond die gebruikt wordt voor het telen van gewassen of als grasland is kostbaar. 
Zonnevelden onttrekken die hectares voor maximaal 25 jaar aan het originele gebruik. Daarom krijgen 
projecten voor iedere, als landbouwgrond in gebruik zijnde, hectare een puntenaftrek van 2 punten 
per hectare, tenzij door de inrichting van het zonneveld de ecologische waarde van de grond wordt 
verhoogd.” 

 

 
Toelichting: 

 In de gemeente Barneveld zijn veel arme gronden en bestaan de gewassen vaak uit snijmais en 
grasland; ofwel een monocultuur van gewassen. 

 Niet valt in te zien waarom zonnevelden, die voor hun rentabiliteit enige omvang moeten hebben, 
praktisch onmogelijk worden gemaakt door de aftrek van 2 punten per hectare als door het 
zonneveld de ecologische waarde van de grond wordt verbeterd. Deze ‘ecologische meerwaarde’ kan 
zeer divers zijn, waarbij gedacht kan worden aan diversiteit in de beplanting o.a. t.b.v. insecten, 
geschikt maken en houden als leefmilieu voor vogels en kleine dieren. 

 Door de combinatie van zonneveld en verhoging ecologische waarde komen er minder panelen per 
hectare, is er voor een rendabele business case meer grond nodig en dat leidt tot meer aftrek van 
punten in het voorgestelde puntensysteem. 

 Dat door de beperking in de zonneladder van het aantal mogelijke zonnepanelen op velden en andere 
beperkende voorwaarden, er geen reden is voor de vrees dat er overal zonnevelden zullen ontstaan. 

 Wij zien kansen voor het opwekken van zonne-energie op een zonneveld en willen daarvoor op deze 
wijze de mogelijkheid creëren. 

 

Indiener 
 
Lokaal Belang 
Gonda Lenters 
Mijntje Pluimers-Foeken 

VERWORPEN amendement met 20 stemmen tegen en 7 stemmen voor. 


